

NORTH AND SOUTH AMERICA 南北美洲





BACCARAT HOTEL & RESIDENCES, NEW YORK

Located on one of Manhattan's most prestigious midtown blocks off Fifth Avenue, Baccarat's 250-year heritage and reputation for creating exquisite pieces of art is coming to life. Slated for completion in 2014, Baccarat Residences' 61 private apartments range from one-to-four-bedrooms, including four full-floor units and one five-bedroom penthouse duplex with outdoor terrace. Architecture firm Skidmore Owings & Merrill and interior designers Gilles et Boissier, have created a striking 50-story glass tower that literally glows from the inside-out.

纽约

这间酒店兼住宅发展项目位于曼哈顿最尊贵的城中街区第五大道,拥有250年传统历史及声誉,缔造了Baccarat Residences有如艺术精品的独特地位。预计于2014年落成,可提供61间私人住宅,包括一到四房公寓、四间全层单位及一间连露台的五房复式阁楼。由建筑师行Skidmore Owings & Merrill,伙拍室内设计师Gilles Et Boissier,共同打造了这栋高50层楼、内外皆美的玻璃帷幕大楼。

PRICE 价格: From US\$3,400,000 CONTACT 详情: www.baccaratresidencesny.com